
 

 

Beantwoording vragen uit de oriënterende commissies 
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1.  pagina 10 

Opmerking: Kunnen wij meer informatie krijgen over de uitslagen van het 

medewerkerstevredenheidsonderzoek? 

antwoord  Het medewerkerstevredenheidsonderzoek (MTO) is in eerste instantie op verzoek van de 

ondernemingsraad en vervolgens in samenspraak met de directie tot stand gekomen. 

Het is een onderzoek geweest in het kader van de bedrijfsvoering en is onderwerp van 

gesprek tussen college, directie en organisatie. 

 

2. pagina 23 

Opmerking: Valt over de uitbreiding van Mol Fresia’s nog een actuele stand van zaken 

aan te geven? 

 

Antwoord Er vindt met de bewoners van de Oosteinderweg constructief overleg plaats over de 

landschappelijke inpassing van de uitbreiding. De bewoners hebben aangegeven wat zij 

belangrijk vinden en graag terug willen zien in het ontwerp. Tevens is op 30 mei jl. 

advies gevraagd aan de Adviescommissie Ruimtelijke Ontwikkeling (ARO) van de 

provincie. De komende weken wordt deze input verder uitgewerkt tot een voorlopig 

ontwerp die wederom met de bewoners, Mol Fresia, provincie en gemeente wordt 

besproken. 

Zodra duidelijk is op welke wijze de uitbreiding van het bedrijf landschappelijk wordt 

ingepast, zal als eerste een aanvraag omgevingsvergunning worden ingediend voor het 

zonneboilerveld in verband met de lopende subsidie-aanvraag. Vervolgens zal een 

bestemmingsplanprocedure worden gestart voor de uitbreiding van de kas. 
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Opmerking: Met ‘handhaafden we het strijdig gebruik’ wordt naar wij aannemen 

bedoeld dat tegen het strijdig gebruik is opgetreden. Klopt dat? 



 

 

Antwoord Dat klopt.  
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Opmerking: Wordt met een ‘korte onderbreking’ van de verbreding van de 

Westfrisiaweg gedoeld op de periode dat de aannemer het werk had stilgelegd? 

Antwoord Ja, de korte onderbreking is de periode dat het werk door de aannemer is stilgelegd. 
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Opmerking: Kan het resultaat van het inzetten van meer geld voor de groene omgeving 

concreter worden aangegeven? 

Antwoord Er wordt ingezet op extra mankracht voor het schoffelen van plantsoenen, 

begraafplaatsen, speelterreinen en parken. En het onderhouden van hagen. Ook wordt 

meer ingezet op het omvormen van (overwoekerde) plantsoenen. En  het inspelen op de 

gevolgen van het algehele verbod voor het gebruik van chemische 

onkruidbestrijdingsmiddelen. 
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Opmerking: Er worden twee verschillende bedragen voor de beschikbare 

weerstandscapaciteit genoemd. 32.549 en 32.530. Kan dit worden toegelicht? 

Antwoord Abusievelijk staan hier twee verschillende bedragen. De optelling die leidt tot een 

weerstandscapaciteit van € 32.530 is juist. 
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Opmerking: Kan concreet worden aangegeven welke vorderingen in 2017 zijn gemaakt 

bij de invoering van het IBOR? 

Antwoord In 2017 zijn een pilot met participatie en wijkschouw gedaan in Zwaagdijk-West en 

Medemblik-Centrum. Daarnaast is er binnen het project GRIP op Ruimtelijke Projecten 

een aanzet gemaakt met het integraal oppakken van projecten met maatschappelijke 

partners, zoals PWN, Liander, HHNK, Provincie en woningbouwverenigingen. 
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Opmerking: Wat houdt het onder 2.2.3.10 genoemde kernteam in? 

Antwoord Het kernteam is het team van gemeente en maatschappelijke partners, dat zich richt op 

integrale samenwerking bij ruimtelijke projecten, zoals benoemd in vraag 7.  

 

 




